
Referat af konstituerende bestyrelsesmøde den 22.6.21 

 

Der  blev tilkendegivet tilfredshed med afviklingen af generalforsamlingen. 

Bestyrelsen fortsætter som hidtil. 

 

Opgavefordelingen i bestyrelsen ajourføres. Der sker en ændring vedr. malerfirma,  

da det er besluttet i bestyrelsen, at vi fremover vil benytte 

Malerfirmaet Jørn Andersen og sønner. 

 

Helle kontakter Danske Bank med henblik på at få en forhandling med banken om renter og bidrag 

Banken inviteres til et møde med bestyrelsen, eventuelt i forbindelse med bestyrelsesmødet i august 

måned. 

 

På vores arbejdsdag i maj måned fremkom et forslag om at mødes til eksempelvis en vinsmagning. 

Karen Margrethe tager kontakt til Kaj for at høre om, det var en opgave, som han kunne tænke sig,  

at arbejde videre med . Der var enighed i bestyrelsen om, at det ikke var en opgave, vi ønskede 

at stå for. 

 

 

 

Næste ordinære bestyrelsesmøde finder sted i august 2021 

 

  

 

 


